
Referat af bestyrelsesmøde i Fredensbjergparkens Grundejerforening, 

afholdt den 14.8.2014 hos Vibeke, K91 

Vibeke, Torben, Anne, Casper og Ulrik deltog – Thomas havde meldt afbud. 

1. Valg af referent  

Ulrik blev valgt. 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referaterne fra møderne d. 27.3.2014 og 21.5.2014 blev godkendt. 

3. Nyt fra udvalg (specielt grønt) 

Grøntudvalget: 

Mange arbejder er blevet udført i løbet af sommeren. Den flerårige helhedsplan for grøntpleje bliver 

fulgt – lige nu er det området ud til Nordlandsvej, der er ved at blive saneret. Det tegner til at blive 

pænt og vil løfte områdets fremtræden. 

Aktivitetsudvalget: 

Aktivitetsudvalget vil etablere ny bålplads kl.10 søndag d. 12.10.2014. Der bliver brug for hjælp fra fri-

villige. Der vil være forfriskninger til de fremmødte (og test af bålet). 

Der bliver ikke mulighed for at indkøbe et stillads til fælles brug – det har vist sig, at det ikke vil kunne 

være i fællesskuret.  

4. Uro, indbrud og nabohjælp 

Der har i sommerferieperioden været uro ovre ved Ellevangskolen. Bestyrelsen henstiller, at det meldes til 

Politiet, hvis nogen ser ulovligheder blive begået.  

Nabohjælp.dk er en gratis service, hvor naboer kan skabe tryghed i lokalområdet. Flere beboere på højene 

er allerede tilmeldt. Der kommer opslag på hjemmesiden herom. 

På Facebook er der en gruppe ”Jellebakkekvarteret”, hvor beboere fra hele området deler nyheder – og 

som interesserede beboere også kan melde sig ind i. 

5. Fibernet på højene (status) 

NRGi er nu parat til at rulle fibernet ud i hele kvarteret. Det forventes at foregå i september-oktober 2014.  

6. Økonomi  

Bankskiftet har været mere tidskrævende end forudset, men nu er det ved at være på plads. Arbejdernes 

Landsbank tilbyder, at foreningens medlemmer kan tilmelde sig betalingsservice. 



7. Evaluering af arbejdsdag 2014 

Arbejdsdagen d. 24.5.2014 forløb godt. Mange beboere har vist interesse i at deltage og foreningen vil der-

for øge antallet af fælles arbejdsdage, således at arbejdet på de grønne områder kan ske flere gange i løbet 

af sæsonen. Med flere arbejdsdage er der også større chance for, at alle interesserede kan finde en dato, 

de har mulighed for at deltage. 

Der bliver afholdt en efterårsarbejdsdag d. 12.10.2014. 

8. Meddelelser 

De ingeniørstuderende, der har udarbejdet et projekt om vores bygningers energiforbrug m.v., er nu parate 

til at fremlægge resultatet af deres analyser. Der vil blive fundet en dato, hvor de vil komme herud og for-

tælle mere. 

Frode, J20, der i en længere årrække har stået for at byde nye beboere velkommen til Højene, flytter des-

værre snart. Bestyrelsen hører gerne fra beboere, der vil have interesse i at blive en del af en velkomstko-

mité. 

9. Eventuelt 

Der var ingen punkter under Eventuelt. 


